
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 675 af 8. juli 2022 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Kathrine Møller Lise 

  

11. juli 2022 
J.nr. 2022-5608 

Offentligt
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 
 Mener ministeren, det er hensigtsmæssigt og i tråd med lagerskattens formål, at ejere 
med lang/evig ejerhorisont bliver uforholdsmæssigt hårdt ramt af lagerskatten? Og 
mener ministeren, det er rimeligt, at løbende beskatning kommer til at betyde alvor-
lige likviditetsbelastninger for de berørte virksomheder? Der henvises til nyheden 
”Finanstilsynets vejledning udstiller problemerne med lagerskatten” fra Ejendom-
Danmark den 4. juli 2022.  

  

 
 

 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 

 


